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Svar på interpellation från Jennie 
Klaesson (M) till Margareta Mahmoud 
Persson (KD) om finansieringen av 
Folktandvården 
 
Jennie Klaesson (M) har inkommit med en interpellation om finansieringen av 
Folktandvården. Interpellationen ska besvaras av Margareta Mahmoud Persson 
(KD).  
 
Jennie Klaesson frågar:  
- På vilka grunder har Kristdemokraterna svängt om gällande finansieringen av 

Folktandvården? 
 
Svar på frågan 
Tack för din fråga. 
 
Att välja TLV eller LPIK som finansieringsmodell för Folktandvården är måhända 
inte vår största fråga. Jag förstår dock att det betyder en hel del för verksamheten. 
Att ha ”svängt” i frågan grundar sig i det samarbete vi tillhör, men utan att för den 
skull ha kullkastat vår politik. Att å ena sidan se till att patienternas utgifter inte blir 
för stora, eller å andra sidan att FTV får ersättning för det faktiska arbetet är en 
avvägning som dessutom har kantats av problem av andra slag. Dessutom ändras 
förutsättningarna från år till år, vilket kan ge olika effekter på budgeten. Med 
nuvarande TLV som beräkningsgrund ser vi att FTV i kommande budget inte 
drabbas av några neddragningar, utan får tillskott i motsvarande storlek som 
tidigare.  
 
Vi ser dock ett behov av att se över hela finansieringen av FTV och hur det bäst ska 
fungera framöver, varför det är öppet för kommande förändringar. 
 
 
/Margareta Mahmoud Persson (KD) 
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